
SE— Et consideres una institució 
dins del Barça?
REIXACH— Jo no em considero 
una institució, però veig que la 
gent en recorda amb molta simpa
tia i encara que no vulgui, reconec 
que tinc per part dels aficionats 
una estima especial pels molts 
anys de barcelonista.
S E -  Charly, tu ets un dels prota
gonistes d ’aquest mundialet que 
s’ha celebrat...
REIXACH— Si, això és im portant 
perque fa que to t Catalunya estigui 
pendent del futbol, i més del futbol 
infantil que és im portant pel futur 
del nostre futbol i potser hi ha 
hagut alguna coincidència amb les 
dates del Mundial però de totes 
maneres això és un esdeveniment 
que fa im portant el futbol infantil.

No varem tindre temps per més, 
ja que l ’entrevista va estar feta a 
peu dret pel passeig de Sant Feliu 
a les tres de la matinada, però 
aquí teniu el testimoni d 'un impor
tan t personatge.
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